

MIDWINTER



MIDWINTER

Midwinter is a deep and compelling strategy game, original in concept and revolutionary in design.

A new Ice Age grips the world and along with fellow pioneers you live on the Midwinter Isle, the last habitable oasis on earth.... A very real threat looms!... Invaders attempt to seize your sanctuary!

Controlling up to 32 characters, you must defend an immense playing area of over 160,000 square miles.

You can ski, hanglide, snow-buggy or travel by cable car across stunning glacial landscapes, shooting sniping and sabotaging the intruders.

Featuring a unique, 3D fully light-sourced graphics system and unprecedented action sequences, Midwinter will keep you locked in the Ice Age for a long, long time.

- Fractal generated, fully light sourced 3D terrain.
- Vast playing area of 160,000 square miles.
- 32 interfacing characters, each with their own personal attributes.
- 4 different ways to travel.
- Practice modes.
- Stunning geographical accuracy.
- Detailed onscreen relief map of the island.
- Icon driven for ease of play.

"A landmark in computer entertainment" **THE ONE 96% (Amiga)**

DE Midwinter ist ein in die Tiefe gehendes Strategiespiel von bezwingender Überzeugungskraft, original im Konzept und revolutionär im Design.

Eine neue Eiszeit hält die Welt in ihrem Bann, und Sie leben mit anderen Pionieren auf der Midwinterinsel, der letzten bewohnbaren Oase der Erde... Sie befinden sich nun in tödlicher Gefahr, denn... Eindringlinge wollen ihren Zufluchtsort erobern!

Sie verfügen über bis zu 32 Figuren, und müssen mit ihnen ein enormes Spielgebiet von 160.000 Quadratkilometern verteidigen.

Sie können skifahren, hanggleiten, den Schneebuggy benutzen, oder mittels Drehseilbahn über atemberaubende Gletscherlandschaften gleiten, aus dem Hinterhalt schießen und die Eindringlinge sabotieren.

Mit seiner einzigartigen 3D-Grafik, die durch ein ausgeklügeltes Licht-und-Schatten-Verfahren und beispiellose Action-Sequenzen besticht, wird Midwinter Sie für lange, lange Zeit in der Eiszeit festhalten.

IT Midwinter è un gioco strategico intenso ed avvincente, originale come idea e rivoluzionario nel design.

Il mondo viene colpito da una nuova Era glaciale; tu vivi insieme a dei pionieri sull'Isola Midwinter, l'ultima oasi abitabile rimasta sulla Terra... Incombe una vera e propria minaccia!...Dagli invasori tentano di impadronirsi del tuo santuario!

Controllando 32 personaggi devi difendere un'area di gioco immensa, più di 100.000 metri quadrati!

Puoi sciare, usare il deltaplano o la slitta o viaggiare con la funivia attraverso dei panorami glaciali sbalorditivi, sparando con precisione e distruggendo gli intrusi.

Caratterizzato da un sistema di grafica tridimensionale estremamente chiaro e da delle sequenze di azione senza precedenti, Midwinter ti terrà bloccato nell'Era glaciale per molto, molto tempo.



Screen shots are only intended to be illustrative of the gameplay and not the screen graphics which may vary considerably between different formats in quality and appearance and are subject to the computers specification.

© 1989, 1992 MICROPROSE SOFTWARE. All rights reserved.
Licensed to KDX Unauthorised copying, lending or resale by any means strictly prohibited. KDX, Units 2/3 Holford Way, Holford, Birmingham B6 7AX. Tel. 021 625 3311.

